

Title (en)

Envelope of the type consisting of a heat shrinkable plastic sleeve for packaging at least one object

Title (de)

Eine, aus einer hitzeschrumpfenden Plastikhülle bestehende, Umhüllung zum Verpacken zumindest eines Objekts

Title (fr)

Enveloppe destinée à l'emballage d'au moins un objet, du type constitué par un manchon en matière plastique thermorétractable

Publication

EP 0755867 A1 19970129 (FR)

Application

EP 96401536 A 19960711

Priority

FR 9509014 A 19950725

Abstract (en)

The wrapping sleeve (100) has a complementary detachable flap (103) superposed on its outside with its two lateral ends joined. The space formed between the flap and the sleeve delimits a pocket in which is inserted a coupon (10). The flap has a welding line (102) which extends along the sleeve cylindrical surface. The flap is connected to a portion of the wrapping (101) by a thin sticking line (105) adjacent to the flap free lateral edge and by a perforated line (104) at its other lateral edge. The sticking line is defined by two parallel bands (100,111) previously impressed on one of the opposite faces which delimit an effective sticking zone (112). The two parallel bands are made from a varnish with a thickness of about a millimetre.

Abstract (fr)

L'enveloppe (100) comporte un rabat complémentaire amovible (103) s'étendant extérieurement par superposition en étant relié par ses deux extrémités latérales, et de manière détachable, à la portion principale (101) du manchon. Cette liaison est assurée par une mince ligne de collage (105) adjacente au bord latéral libre du rabat, et par une ligne de piqûres (104) au niveau de son autre extrémité latérale. La mince ligne de collage (105) est définie par deux bandes parallèles adjacentes (100, 111) préalablement imprimées sur l'une ou l'autre des faces en regard concernées et qui délimitent entre elles une zone de collage effectif de largeur faible déterminée (112). <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 23/08; B65D 55/08; G09F 3/02; B65D 23/14

IPC 8 full level

B65D 23/08 (2006.01); **B65D 23/14** (2006.01); **B65D 55/08** (2006.01); **B65D 71/00** (2006.01); **B65D 71/08** (2006.01); **B65D 71/50** (2006.01); **G09F 3/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 23/0878 (2013.01); **B65D 23/14** (2013.01); **B65D 55/0854** (2013.01); **B65D 71/08** (2013.01); **B65D 71/508** (2013.01); **G09F 3/0289** (2013.01)

Citation (search report)

- [DA] FR 2698851 A1 19940610 - SLEEVER INT [FR]
- [A] FR 2696263 A1 19940401 - DECOMATIC SA [FR]
- [A] EP 0612051 A1 19940824 - DECOMATIC SA [FR]
- [A] DE 9105757 U1 19920206
- [DA] US 1686354 A 19281002 - WALLACE JAMES F
- [DA] BE 506116 A

Cited by

EP2706522A1; JP2016113190A; EP1312067A4; US6129959A; US6162158A; EP1750239A1; FR2889612A1; FR2995118A1; US11286085B2; FR2898721A1; EP1835477A1; EP2267685A1; EP3822189A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0755867 A1 19970129; EP 0755867 B1 19981125; DE 69601018 D1 19990107; DE 69601018 T2 19990624; FR 2737188 A1 19970131; FR 2737188 B1 19970905

DOCDB simple family (application)

EP 96401536 A 19960711; DE 69601018 T 19960711; FR 9509014 A 19950725